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Z Á P I S
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kunratice konaného

v pátek 14. prosince 2018 od 18:00 hodin v zasedací místnosti Obecního úřadu Kunratice

Zahájení: Pan starosta obce přivítal všechny přítomné na veřejném zasedání zastupitelstva obce

Přítomni: Miroslava  Farská,  Milan  Franc,  Milan  Götz,  Zdeněk  Liška,  Miroslav  Liška,  Jiřina  Lukášová,  
Mgr. Jana Runkasová.

Nepřítomni: Miloslav Götz, Luděk Pažout - omluveni

Zastupitelstvo obce je usnášení schopné.

Určení  ověřovatelů
zápisu:

Ověřovateli zápisu jsou určeni paní Mgr. Jana Runkasová a pan Miroslav Liška.

Určení zapisovatelky: Zapisovatelkou je určena paní Miroslava Pospíchalová

Návrh programu a jeho schválení:

1. Zřízení ostatních výborů Zastupitelstva obce

2. Pravidla rozpočtového provizoria

3. FCC – cenová příloha ke smlouvě o dílo č. S005801572 pro rok 2019

4. Obecně závazná vyhláška – platba za komunální odpad

5. Souhlas s napojením na inženýrské sítě pro stavebníky RD

6. Rozpočtová opatření 2018

7. Různé:

 Informace o chodu obce

 Plán inventur obecního majetku za rok 2018

 Jan Urbánek – žádost o pověření činností odborného lesního hospodáře

 Školská rada – pověření  zástupce obce

 Souhlas zřizovatele s přijetím věcných darů ZŠ a MŠ

8. Diskuse

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Program jednání zastupitelstva byl přijat.

K     bodu programu č. 1 – Zřízení ostatních výborů Zastupitelstva obce:  
Pan starosta  seznámil  zastupitele  s informacemi  k danému bodu programu.  Na  ustavujícím zasedání  ZO jsme
ustanovili  zákonem určené výbory ZO, a  sice Kontrolní  a  Finanční.  Dále jsme se  usnesli  na  odložení  ustavení
ostatních  výborů  na  následujícím  zasedání.  Dnes  tedy  zřídíme  pomocné  výbory  zastupitelstva,  kterými  jsou
Kulturní,  Stavební,  Sociální  (SPOZ)  a  Životního prostředí.  Všechny výbory  kromě kulturního budou pracovat  v
tříčlenném  složení.  Kulturní  by  měl  mít  členů  minimálně  pět.  Odměna  členům  za  činnost  ve  výborech  bude
stanovena ve výši 750,- Kč. Předsedy a předsedkyní výborů budou členové ZO, kteří si nominují členy svých výborů.
Personální  složení  výborů  bude  následující:  Předseda  kulturního  výboru  –  Miroslav  Liška,  členové  kulturního
výboru – Ladislava Lišková, Monika Chyšková, Andrea Götzová a Jiří Poděbradský, předsedkyně sociálního výboru –
Miroslava Farská, členky SPOZ Iva Richtrová, Miroslava Pospíchalová, předseda stavebního výboru – Milan Franc,
členové:  Rostislav  Šulc,  Josef  Novák,  předseda  výboru  životního  prostředí  –  Miloslav  Götz,  členové:  Jana
Maglenová, Bohuslav Křelina. Oproti minulému obsazení výborů dochází ke dvěma změnám. Zároveň je nutné
dodat, že i když bude kulturní výbor pracovat v pěti lidech, budeme potřebovat pomoc i od ostatních členů výborů
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i zastupitelstva, za což touto cestou již nyní žádám.
Milan Götz, Miroslav Liška a Miroslava Farská nahlásili v tomto bodě střet zájmu, neboť jsou za členy výborů
navrženi rodinní příslušníci.

Usnesení číslo
16a/2018

Zastupitelstvo  obce  Kunratice po  projednání  zřizuje  následující  výbory  zastupitelstva:
kulturní, sociální, stavební a životního prostředí. Všechny zmíněné výbory budou tříčlenné,
s výjimkou kulturního, který bude pětičlenný. Zastupitelstvo obce současně rozhodlo podle

§  84  odst.  2, písm.  u)  zákona  č.  128/2000  Sb.,  že  členovi  výboru,  který  není  členem
obecního zastupitelstva, náleží měsíční odměna ve výši 750,- Kč

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Usnesení číslo
17a/2018

Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  volí  v  souladu  s  §  84  odst.  2,  písm.  l)  
zákona o obcích tyto předsedy jednotlivých výborů:
předsedou kulturního výboru pana Miroslava Lišku
předsedkyní sociálního výboru paní Miroslavu Farskou
předsedou stavebního výboru pana Milana France
předsedou výboru životního prostředí pana Miloslava Götze

Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  volí  v  souladu  s  §  84  odst.  2,  písm.  l)  
zákona o obcích tyto členy jednotlivých výborů:
Výbor kulturní – Ladislava Lišková, Andrea Götzová, Monika Chyšková a Jiří Poděbradský
Výbor sociální – Iva Richtrová a Miroslava Pospíchalová
Výbor stavební – Rostislav Šulc a Josef Novák
Výbor životního prostředí – Jana Maglenová a Bohuslav Křelina

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 2 – Pravidla rozpočtového provizoria:  
Pan  starosta  seznámil  zastupitele  s pravidly  rozpočtového  provizora.  Jedná  se  opět  o  každoroční  záležitost.  
Není-li  schválen  rozpočet  na  následující  rok  před  31.  prosincem,  musí  být  stanovena  pravidla  rozpočtového
provizoria, jimiž se obec řídí do doby schválení rozpočtu. Neschválení těchto pravidel nebo jejich pozdní schválení
je porušení zákona č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech územně samosprávných celků a jedná se o správní
delikt, za který může být uložena i pokuta. V minulosti jsme určovali rozpočtové provizorium jako 1/12 čerpání
rozpočtu, což však není podle nového výkladu optimální. Proto jsme přistoupili na úpravu pravidel rozpočtového
provizoria, která jsme poprvé použili  pro provizorium v roce 2017. Pravidly se budeme řídit po novém roce do
doby schválení rozpočtu na rok 2019, což by mohlo být v únoru. Během provizoria se zabezpečuje základní chod
obce.  Financovat  lze  pouze  dotací  podpořené  nebo  již  započaté  akce.  V současnosti  máme  rozeběhnuté
projektové práce na opravu místní komunikace 7c za školou. Náklady na projekt ve výši 126 tisíc budou hrazeny
v lednu. Žádost o dotaci se bude podávat do konce února.

Usnesení číslo
18a/2018

Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  schvaluje  v  souladu  s  §  13,  odst.  1,  
zák. č.  250/2000 Sb.,  o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, následující  pravidla
rozpočtového provizoria:

 Rozpočtové  provizorium  je  stanoveno  ve  výši  schváleného  rozpočtu  roku  2018  
a závazným ukazatelem jsou paragrafy  platné rozpočtové skladby, přičemž  budou
hrazeny  pouze  nutné  výdaje  zabezpečující  plynulý  provoz  obce  a  její  příspěvkové
organizace.

 Během platnosti rozpočtového provizoria mohou být hrazeny výdaje na již započaté
investiční a smluvně podložené nebo rozpracované či schválené akce z minulého roku.

 Během platnosti  rozpočtového  provizoria  je  možno hradit  i  výdaje  na  mimořádné
havarijní a krizové situace.

 Rozpočtové provizorium platí do doby schválení rozpočtu.

 Rozpočtové příjmy a výdaje uskutečněné v době rozpočtového provizoria se stávají
příjmy a výdaji rozpočtu po jeho schválení.

Pravidly  rozpočtového  provizoria  se  bude  obec  Kunratice  řídit,  nedojde-li  ke  schválení
rozpočtu pro rok 2019 před 1. lednem rozpočtovaného roku.
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Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 3 – FCC – cenová příloha ke smlouvě o dílo č. S005801572 pro rok 2019:  
Pan  starosta  seznámil  zastupitele  s cenovou  přílohou  a  dalšími  informacemi  k bodu  jednání.  Se  svozovou
společností FCC Česká republika, s.r.o. – sběrný dvůr Frýdlant máme uzavřenu smlouvu o dílo č. S005801572.
Každoročně schvalujeme cenovou přílohu ke této smlouvě. Společnost FCC pro příští rok ohlásila zdražení služeb o
míru inflace platnou ke konci 3. čtvrtletí letošního roku, jež činní 2,2 %. Zdražení proběhlo poprvé v letošním roce,
kdy po čtyřech letech stejných cen, došlo k jejich úpravě od 1.1.2018. Obec na zabezpečení svozu a likvidace
odpadu každoročně doplácí  kolem 80 tisíc  korun.  Svoz odpadů stojí  obec přibližně 300.000,-  Kč a od občané
vybereme cca 200.000,- Kč. Ze zpětného odběru získáme od 10 do 20 tisíc korun podle vytříděných komodit (r.
2017 – 16.836,-Kč). Rozdíl nákladů a výnosů spočívá v úhradách služeb za jarní a podzimní svozy objemného a
nebezpečného odpadu, ve vyvážení kontejneru ze hřbitova a v likvidaci jiných odpadů (kontejnery na suť nebo
vyvážení  žump a jímek).  Za tyto služby občané neplatí a  jdou na vrub obce.  Navýšení  není  tak  markantní.  U
čtrnáctidenní  frekvence  činí  navýšení  8  korun  za  rok  a  týdenní  svoz  zdraží  o  44  korun  za  rok.  Musíme  se
rozhodovat, zdali budeme upravovat cenu podle svozové firmy postupně, nebo se bude měnit jednou za čas, ale
třeba skokově.
Miroslava Farská – nemáme jinou možnost než souhlasit s cenou FCC?
Starosta – jiná svozová firma na Frýdlantsku nepůsobí.
Milan Franc – tak jsem asi pro zvyšovat postupně.

Usnesení číslo
19a/2018

Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  schvaluje  cenovou  přílohu  pro  rok  2019  
ke smlouvě o dílo č. S005801572 uzavřenou se společností FCC Česká republika, spol. s r. o.,
IČ  45809712,  se  sídlem  Ďáblická  791/89,  182  00  Praha  82  a  pověřuje  starostu  obce  
k jejímu podpisu.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 4 – Obecně závazná vyhláška – platba za komunální odpad:  
Pan  starosta  seznámil  zastupitele  s obecně  závaznou  vyhláškou.  Pokud  se  mění  cena  za  služby  spojené  s
komunálním  odpadem,  vydává  zastupitelstvo  obce  obecně  závaznou  vyhlášku  (OZV),  kterou  stanovuje  nové
poplatky  
za komunální odpad. Naposledy se tedy vydávala OZV v loňském roce, kdy reagovala na zdražení od 1.1.2018.  
V naší obci není stanoven poplatek na hlavu občana, ale za nádobu. Cena vychází z cenové přílohy ke smlouvě 
o dílo uzavřené s FCC a je k ní připočtena stokoruna za rok na podíl oprávněných nákladů na svoz, zpracování  
a likvidaci nebezpečných a objemných odpadů. Po vydání musí být OZV zveřejněna na 15 dnů, aby nabyla účinnost.
To při pátečním přijetí vyjde přesně do konce roku.

Usnesení číslo
20a/2018

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání vydává obecně závaznou vyhlášku č. 1/2018 
o poplatku za komunální odpad s účinností od 1. ledna 2019.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 5 – Souhlas s napojením na inženýrské sítě pro stavebníky RD:  
Pan starosta seznámil  zastupitele se žádostmi stavebníků.  V souvislosti s výstavbou rodinných domů, resp. se
získáváním územních  rozhodnutí a  stavebních  povolení,  musí  stavebníci  dokládat  na  stavební  úřad  souhlas  s
napojením na různé inženýrské sítě od vlastníka infrastruktury. Od nás tak bude třeba souhlasu s napojením na
vodovod, kanalizaci a místní komunikace, popřípadě sjezd na ně. Stavebníci: Martina a Petr Vilhelmovi, Karel Bílek
a Monika Holštajnová, Zdeněk Liška. Souhlasy se budou lišit podle jednotlivých lokalit a staveb.
Zdeněk Liška nahlásil v tomto bodě střet zájmu, neboť je jedním ze žadatelů.

Usnesení číslo
21a/2018

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání berou na vědomí záměr výstavby rodinného
domu na pozemcích p.p.č. 413/7 v k.ú. Kunratice u Frýdlantu, zároveň souhlasí s napojením
rodinného domu na místní komunikaci č. 11c a se zřízením sjezdu přes obecní pozemek  
p.p.č. 1534/2 v k.ú. Kunratice u Frýdlantu a souhlasí s napojením na účelovou komunikaci
ležící  na  pozemku  p.p.č.  413/1,  dále  souhlasí  s  napojením  na  veřejný  vodovod  
a  kanalizaci  umístěné  v  pozemku  p.p.č.  413/1.  Souhlas  je  udělen  stavebníkům  
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Martině a Petru Vilhelmovým.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Usnesení číslo
22a/2018

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání berou na vědomí záměr výstavby rodinného
domu na pozemcích p.p.č. 413/5 v k.ú. Kunratice u Frýdlantu, zároveň souhlasí s napojením
rodinného domu na místní komunikaci č. 11c a se zřízením sjezdu přes obecní pozemek  
p.p.č. 1534/2 v k.ú. Kunratice u Frýdlantu a souhlasí s napojením na účelovou komunikaci
ležící  na  pozemku  p.p.č.  413/1,  dále  souhlasí  s  napojením  na  veřejný  vodovod  
a  kanalizaci  umístěné  v  pozemku  p.p.č.  413/1.  Souhlas  je  udělen  stavebníkům  
Monice Holštajnové a Karlu Bílkovi.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 7 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Usnesení číslo
23a/2018

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání berou na vědomí záměr výstavby rodinného
domu na pozemcích p.p.č. 353/3 v k.ú. Kunratice u Frýdlantu, zároveň souhlasí s napojením
rodinného domu na veřejný  vodovod a kanalizaci  umístěné v  pozemku p.p.č.  1496/18.
Souhlas je udělen stavebníkům Zdeňku Liškovi.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 6 Zdržel se: 1 Usnesení bylo přijato.

Zdržel se Zdeněk Liška.

K     bodu programu č. 6 – Rozpočtová opatření 2018:  
Pan  starosta  seznámil  zastupitele  s rozpočtovými  opatřeními.  Mzdové  prostředky  VPP  za  měsíc  září  ve  výši
30.000,- Kč a za měsíc říjen ve výši 30.000,- Kč. Dotace ZŠ z oblasti prioritní osy 3 Rovný přístup ke kvalitnímu
předškolnímu, primárnímu a sekundárnímu vzdělávání Operačního programu Výzkum, vývoj a vzdělávání ve výši
811.066,- Kč. Finanční prostředky let minulých jsme zapojili na dofinancování opravy místní komunikace 2c ve výši
360.000,-  Kč  
a spoluúčast na společném projektu DSO Mikroregionu Frýdlantsko „Pořízení mobilního pódia“ ve výši 40.000,- Kč.
V souvislosti s koncem roku Vás zároveň žádám o pověření k provádění rozpočtových opatření.
Místostarosta – jak to bude s VPP?
Starosta – to se v tuto chvíli neví.

Usnesení číslo
24a/2018

Zastupitelstvo  obce Kunratice po projednání  schvaluje rozpočtová opatření  dle přílohy  
č.  8/2018.  Tato  příloha  je  součástí  zápisu.  Zároveň  pověřuje  starostu  k  provedení
nezbytných rozpočtových opatření do konce roku 2018 s jejich následnou kontrolou v roce
2019.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu RŮZNÉ – Všeobecné informace o chodu obce:  
Pan starosta informoval o aktuálním dění v obci.

 Dotace na opravu místní komunikace 2c – Komunikace 2c byla opravena a stavba předána. Na MMR odešla
žádost  o  proplacení  dotace  a  v příštím  týdnu  odejde  vyúčtování  na  KÚLK.  Dotace  MMR  by  měla  být
proplacena ještě v letošním roce. Krajskou dotaci na tuto akci již máme z 90% uhrazenou a zbylých 30 tisíc
korun bude možná také uhrazených do konce letošního roku.

 Tříkrálová  sbírka  –  Po  roce  v naší  obci  proběhne  opět  Tříkrálová  sbírka.  Sbírku  pořádá  Diecézní  charita
Litoměřice. Výtěžek ze sbírky půjde do Domova u Spasitele. V pondělí jsme na našem úřadě zapečetili kasičku,
kterou s sebou budou nosit naši žáci. Pravděpodobně budou chodit v pátek 5. ledna.

 Projektová  příprava  opravy  MK  7c  –  V současnosti  probíhá  projektová  příprava.  K dnešnímu  dni  je
vypracována PD ke stavebnímu povolení. S.A.W. Consulting pro nás bude dělat i inženýring stavby, včetně
autorského dozoru při realizaci. vše vyjde na 126 tisíc. Odhad opravy MK 7c je 2,8 milionu. Dotace MMR je
v poměru 70/30 % (max. částka 5 mil.).

 Žádosti o podporu –  Naši obec opět žádá o finanční podporu několik subjektů. Zároveň zde máme žádost
včelařů o 5 tisíc korun na vyšetření výskytu moru včelího plodu. Tyto žádosti vezmeme na vědomí a budeme
se jimi zabývat v příštím roce po schválení rozpočtu obce.

Jiřina Lukášová – včelaři jsou místní?
Starosta – ano, jsou místní.

Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce  4 



Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání bere poskytnuté informace na vědomí.

K     bodu programu RŮZNÉ – Plán inventur obecního majetku za rok 2018:  
Pan starosta seznámil zastupitele s plánem inventur. Opět se blíží  konec roku a musíme tak provézt inventuru
majetku obce. Předsedou hlavní inventarizační komise bude opět pan místostarosta, který Vás provede úvodním
proškolením a následujícími povinnostmi. Složení komisí ponecháváme stejné. Fyzická inventarizace majetku musí
proběhnout nejpozději do 15. ledna 2019.

Usnesení číslo
25a/2018

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje plán inventur majetku obce za rok
2018 včetně personálního obsazení hlavní inventarizační komise, dílčích inventarizačních
komisí a likvidační komise.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu RŮZNÉ – Jan Urbánek – žádost o pověření činností odborného lesního hospodáře:  
Pan starosta  seznámil  zastupitele  se  žádostí pana  Urbánka.  Pan  Jan  Urbánek  pro  naši  obec  vykonává  funkci
výkonného hajného. Smlouvu jsme s ním uzavřeli v roce 2013 a od té doby se stará o náš lesní majetek. Funkci
odborného lesního hospodáře pro nás vykonávají Lesy ČR, resp. jejich revírník pan Česlav Hejl. Pan Urbánek nás
žádá, abychom jej pověřili výkonem odborného lesního hospodáře (OLH), kterého pro nás v poslední době stejně
vykonává, neboť u Lesů ČR jde pouze o formální výkon funkce, protože mají spoustu starostí se svým majetkem.
Jiřina Lukášová – máme v plánu těžit příští rok?
Starosta – určitě ano, probírky, prořezávky, kůrovec.

Usnesení číslo
26a/2018

Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  rozhodlo  o  změně  na  pozici  odborného
lesního hospodáře pro lesní majetek obce. Funkcí nového odborného lesního hospodáře
pověřuje pana Jana Urbánka, IČ 86723081, se sídlem Studánecká 196, 463 03 Stráž nad
Nisou.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu RŮZNÉ – Školská rada – pověření  zástupce obce:  
Pan starosta seznámil zastupitele s informacemi k bodu jednání. Školská rada byla zřízena v únoru 2006 a funguje
pouze při škole. Její členové byli zvoleni v březnu téhož roku. Mandát člena Školské rady je tříletý. Od r. 2009
nebyla tato rada obsazena do roku 2015. V lednu 2015 byla rada zase fungující a její mandát skončil v letošním
roce.  
Na základě volebního řádu Školské rady budeme dnes rozhodovat o jmenování zástupce za zřizovatele. Za obec
jako  zřizovatele  opět  navrhuji  jmenovat  do  školské  rady  paní  Jiřinu  Lukášovou.  Volba  z  řad  pedagogických
pracovníků  proběhne  rovněž  v  nejbližších  dnech.  Po  zastupitelstvu  připravím  dopis  rodičům,  kde  je  vyzvu  k
navržení kandidáta nebo ke kandidatuře. Navržení kandidáti musí s kandidaturou souhlasit. V lednu se uskuteční
třídní  schůzky,  
na kterých se bude volit zástupce rodičů z navržených kandidátů.
Jiřina Lukášová nahlásila střet zájmu.

Usnesení číslo
27a/2018

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání jmenuje zastupitelku paní Jiřinu Lukášovou
členkou školské rady za zřizovatele školy s účinností ode dne jmenování, tj. od 14. 12. 2018.

Hlasovalo: 7 Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 1 Usnesení bylo přijato.

Zdržela se Jiřina Lukášová

K     bodu programu RŮZNÉ – Souhlas zřizovatele s přijetím věcných darů ZŠ a MŠ:  
Pan starosta seznámil zastupitele s informacemi k bodu jednání. Jako zřizovatelé školy musíme odsouhlasit přijetí
věcných darů, proto nás paní ředitelka žádá o souhlas s přijetím věcných darů. AGROFANDA každoročně daruje
naší  školce  před vánoci  nějaké hračky.  V  letošním roce poprvé  obdaruje  i  základní  školu  a  je  proto  potřeba
odsouhlasit, že může naše organizace tento dar přijmout.
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My touto cestou za dar rovněž děkujeme.

Usnesení číslo
28a/2018

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání souhlasí s tím, aby Základní škola a mateřská
škola  Kunratice,  okres  Liberec,  příspěvková  organizace  přijala  dar  od  společnosti
AGROFANDA, spol. s r.o., se sídlem Kunratice 167, 464 01 Frýdlant.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Diskuse:

 Mgr. Jana Runkasová – v jaké fázi je oprava kolem popelnic?

o Starosta – příští rok se tomu budeme věnovat.

 Miroslav Liška – plánuje se zkapacitnění míst?

o Starosta – o možnostech zkapacitnění jednáme. Ve hře je i změna frekvence svozu.

 Robert Domonkos – je možnost koupi dřeva od obce.

o Starosta – ano, obec má dřevo, které si občané mohou vybrat a koupit.

 Mgr. Jana Runkasová – v kompostárně jsou štěpky, které si mohou lidé brát?

o Starosta – ano, štěpka tam je. Po dohodě si tam mohou lidé nabrat na zahrádku.

Závěr: Pan starosta poděkoval přítomným za účast na zasedání a ukončil jednání v 18:51 hodin.

Přílohy: Prezenční listiny
Rozpočtové opatření dle přílohy č. 8/2018

Zapsala: Miroslava Pospíchalová Zápis ověřili: Mgr. Jana Runkasová ………………………………………
…

V Kunraticích dne 14. 12. 2018
Miroslav Liška ………………………………………

…

Zdeněk Liška
místostarosta

Milan Götz
starosta
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